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《my summer holiday plan 英语作文2篇带中文》

暑假是一个令人期待的时光，学生们终于可以放松身心，远离紧张的学习生活。在这
个长长的假期里，他们可以选择去旅游，探索未知的地方，体验不同的文化。这里给
大家整理了两篇 my summer holiday plan 英语作文，供大家参考。

my summer holiday plan 英语作文1

My summer holiday blueprint is a tapestry of exploration, relaxation, and personal
growth. I've set my sights on mastering a new skill—baking, where I'll delve into the art
of creating delicious treats. Each day, I'll awaken early to practice my dough kneading
and pastry crafting, turning my kitchen into a sweet haven.

Intertwined with this culinary journey, I plan to embark on a reading spree. Books on
history, science fiction, and philosophy will broaden my mind and ignite my
imagination.

To balance my indoor pursuits, I've scheduled outdoor adventures. Camping trips to
nearby forests and hiking expeditions up mountain trails await, fostering a deeper
connection with nature.

Lastly, I'll dedicate time to community service, assisting at a local soup kitchen, where
I'll serve meals and engage in meaningful conversations.

This summer, I aspire to not just relax but also grow, both in the kitchen and beyond.

我的暑假规划蓝图是一幅探索、放松与个人成长的织锦。我设定了掌握新技能的目标
——烘焙，我将深入探索创造美味糕点的艺术。每天清晨，我都会早起练习揉面和糕
点制作，将厨房变成甜蜜的避风港。

与此同时，我计划开始一场阅读盛宴。历史、科幻和哲学书籍将拓宽我的视野，点燃
我的想象力。

为了平衡室内活动，我安排了户外探险。到附近森林露营和在山间小径徒步的旅行等
待着我，促进我与大自然的更深联系。

最后，我将抽出时间参与社区服务，在当地一家施食处帮忙，在那里我将分发食物并
参与有意义的对话。

这个夏天，我渴望不仅在厨房里，而且在更广阔的领域中成长。
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As the summer sun beckons, my holiday plan unfolds like a vibrant tapestry. First, I
aspire to dive into the realm of foreign languages, enhancing my proficiency in Spanish
through online courses and immersive video chats.

Nature's embrace is next on my agenda. I plan camping trips by the serene lakes, where
I'll fish, hike, and indulge in stargazing, finding solace in the vastness of nature.

To nurture my creative side, I'll embark on a photography project, capturing the essence
of summer in every frame—from sunset silhouettes to playful children at the beach.

Lastly, I'll contribute to society by volunteering at a wildlife sanctuary, caring for injured
animals and learning about conservation efforts.

This summer, I envision a harmonious blend of learning, adventure, creativity, family,
and giving back, crafting memories that will last a lifetime.

随着夏日阳光的召唤，我的假期计划如一幅生动的织锦般展开。首先，我渴望深入外
语领域，通过在线课程和沉浸式视频聊天提高我的西班牙语水平。

接下来，我计划拥抱大自然的怀抱。我将在宁静的湖畔露营，钓鱼、徒步、仰望星空
，在自然的浩瀚中找到慰藉。

为了滋养我的创造力，我将开始一个摄影项目，捕捉夏天的精髓，从日落的剪影到海
滩上嬉戏的孩子，每一帧都充满故事。

最后，我将通过在一个野生动物保护区做志愿者来为社会做出贡献，照顾受伤的动物
并了解保护工作。

这个夏天，我憧憬着一个学习、冒险、创造力、家庭和回馈社会的和谐融合，编织出
将伴随我一生的回忆。
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